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Wloclarvek 20.09.2023

Pan
Marek Wojtkowski
Prerydent Miasta Wloclawek

Zwracam sig z uprzejm4 proSb4 w imieniu mieszkaric6w
Wlociawka o zbudowanie nowego chodnika na osiedlu Kazimierza
Wielkiego w okolicy szczttu bloku ulicy Krgta 4, naprzeciw Krgta 6

od bloku Krgta 2.

Wyremontowac chodnik od frontu bloku ulica I3gta 4.

Nalezy r6wnieZ wyr6wnai teren trawnika naprzeciw bloku ulica Krgta 4
(w dw6ch miejscach du2e,flziury'naleiry zasypac ziemi4).

Wyremontowa6 inne chodniki na osiedlu Kazimierza Wielkiego,
lct6re potrzebujE naprawy. Zwigkszy to bezpieczefstwo i jakoS6 zycia
mieszkaric6w.

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.
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